
Master in Management - Grande Ecole

ADMISSION CERTIFICATE

Jawad BENCHIKHI

Director of Admissions

Date of issue : November 27, 2021

This is to certify that

Hima K S

Born on October 15, 1997 (Kottayam,  India)

Citizenship  Indian 

Application Number C40973-1

has been admitted in the Master in Management - Grande Ecole for the 2022/2023 

intake.

The Master in Management is a Master degree program, authorized by the French 

Ministry of Higher Education Research and Innovation, starting September 1, 2022 in 

Cergy (France) - Please note that for Non French speaking students, the program starts 

on August 22th, 2022.

Important notice: at the beginning of the school year, you must prove that you have 

obtained the necessary diploma as declared in your application file; the admission 

department will contact you about this. No derogation may remain after the 15th of 

December of the school year. If the diploma is not produced, not valid or not authentic, 

you will not be allowed to resume the courses in the following January and will be 

excluded. The tuition fees of the year will be retained by ESSEC, not responsible for the 

absence or invalidity of the requested credential.

A deposit payment is required to confirm the enrolment (6,000.00 €).



Jawad BENCHIKHI

Directeur des admissions

Date : 27 novembre 2021

Master in Management - Grande Ecole

CERTIFICAT D'ADMISSION

Je soussigné, Jawad BENCHIKHI, Directeur des Admissions ESSEC, certifie que :

Hima K S

Né(e) le 15 octobre 1997 (Kottayam, Inde)

Nationalité indienne  

Candidature C40973-1

a été admis(e) au programme Master in Management - Grande Ecole pour la rentrée 

2022/2023.

Le programme Master in Management - Grande Ecole est une formation visée par le 

Ministère de l'Enseignement Supérieur de la Recherche et de l'innovation, habilitée à 

conférer le grade Master à ses diplômé.e.s,  qui commence le 1 septembre 2022 à 

Cergy (France) - A noter : pour les étudiants non francophones, le programme 

commence le 22 août 2022.

Note importante : au début de votre première année académique, vous devrez justifier 

de l’obtention du diplôme déclaré dans votre dossier d’admission ; la direction des 

admissions vous contactera pour cela. Aucune dérogation ne pourra subsister après le 

15 décembre de l’année d’inscription. Si les documents s’avèrent ne pas être 

authentiques, valides ou ne peuvent pas être présentés, l’étudiant ne sera pas autorisé à 

reprendre les cours en janvier et sera radié. La scolarité de l’année restera acquise à 

l’ESSEC, non responsable de l’absence ou de l’invalidité du justificatif demandé.

Un versement d'arrhes est requis pour confirmer l'inscription (6 000,00 €).

Ce certificat est délivré pour faire valoir ce que de droit.


